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前言

　　教育部在2005年颁布的《全国大学英语四、六级考试改革方案》中强调指出：大学英语四、六级
考试改革的目标就是要更准确地考核我国在校大学生的英语综合应用能力，尤其是听说能力。
现行四、六级考试中听力理解所占的比例由原来的20％提高到35％，而在即将到来的“机考”时代，
听力的重要性就更加突显了。
本书就是为了适应这个形势而编写的。
常规的六级听力练习枯燥无味，很难让读者有兴趣坚持下去，而本书完全不同于其他的六级听力书，
具体特点如下： 一、 话题编排科学　　作者分析了自2006年12月第一次到最新一次六级考试真题的听
力材料，其类型主要涉及经济、社会、教育、科技等10个方面。
按照分析结果，将出现频率最高的话题类型放在第一单元，以此降序排列。
本书所选材料的长度、难度力求与真题保持一致，学习者在进行训练时犹如实战，帮助考生有重点、
有方向地进行练习。
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内容概要

　　教育部在2005年颁布的《全国大学英语四、六级考试改革方案》中强调指出：大学英语四、六级
考试改革的目标就是要更准确地考核我国在校大学生的英语综合应用能力，尤其是听说能力。
现行四、六级考试中听力理解所占的比例由原来的20％提高到35％，而在即将到来的“机考”时代，
听力的重要性就更加突显了。
《听知认之.6级英语频度听力》就是为了适应这个形势而编写的。
常规的六级听力练习枯燥无味，很难让读者有兴趣坚持下去，而《听知认之.6级英语频度听力》完全
不同于其他的六级听力书。
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章节摘录

　　A critic once described Miller as an activist for the common man. He demonstrates this well in one of his most
famous plays Death of a Salesman. The main character is a man whose dreams of success in business have died.　
　This great play, opened on Broadway in nineteen forty-nine. He was thirty-three years old when he wrote it.
Death of a Salesman questions the pressures in American society for people to gain financial success. The play also
continues his exploration of the relationships between fathers and sons.　　The central character in Death of a
Salesman is sixty-year-old Willy Loman. The action opens on the last day of Willys life. He has been dismissed
from his job as a traveling salesman. He also recognizes that he has failed as a father. Willy thinks about killing
himself.　　Willys wife Linda understands that he is deeply and dangerously sad. But their son Biff criticizes his
fathers strange actions.Question 1　How old was Arthur Miller when he died？
Question 2　Which of the following is not among the awards won by Arthur Miller？
Question 3　What did Arthur Miller describe in his play？
Question 4　What did Arthur Miller question in Death of a Salesman？
　　Passage Three　　The nineteen ninety-seven movie Titanic is a record breaker in several ways. Ten years ago,
it was the most costly movie ever made. Titanic has earned more money than any other movie in history. And it
received eleven Academy Awards.　　The fihn tells the tragic story of the huge British passenger ship that sank in
nineteen twelve. The Titanic was built to be a fine example of modern technology, It was the largest ship ever made.
It was considered unsinkable. It was sailing on its very first trip from England to New York with many rich and
famous people on board.
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编辑推荐

　　让六级听力时尚起来吧！
　　单元编排：六级听力高频话题，材料精选：VOA，BBC，雅思，托福。
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